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Parti Ledamöter Närvarande Kommentar  

L Monica Kjellman  X   

KD Mikael Ottosson X   

S Lars Frid X   

     

 Representanter pensionärsföreningar    

 Alf R Persson, PRO Åkersberga X   

 Britt Granström, PRO Åkersberga X   

 Ingemar Carlsson, PRO Ljusterö X   

 Bertil Olin, SPF Seniorerna Österåker X   

 Charlotte Prahl, SPF Seniorerna Österåker X   

 Rolf Sundewall, PRO Ljusterö X   

 Marja-Leena Revholm Salmi, Finska föreningen           -   

 Tuula Halonen Brännlund, Finska föreningen -   

     

     

 

 Övriga närvarande Funktion 

 Katarina Jupén Morell Nämndsekreterare socialförvaltningen 

 Susan El-Hark Politisk sekreterare 
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KPR § 1 

Inledning 

Representanterna framför önskemål att kallelse och minnesanteckningar ska skickas till samtliga 

ledamöter och ersättare i pensionärsrådet.  

-Kallelse och protokoll kommer att skickas till samtliga i pensionärsrådet, både ordinarie och 

ersättare. 
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KPR § 2 

Genomgång av minnesanteckningar från möte i KPR 2023-09-26  

I samband med genomgång av föregående minnesanteckningar framkommer följande från 

pensionärsorganisationerna: 

-Alf R Persson: Krav kvarstår från representanterna att kommunstyrelsens ordförande ska komma 

och förklara anledningen till de nya reglerna.  

Minnesanteckningarna från sammanträde 2023-09-26 där kravet framgår har skickats till 

kommunstyrelsens ordförande. 

-Angående tidigare ställd fråga på möte 2023-09-26 om varför Fyren inte ligger under kultur- och 
fritidsnämndens ansvarsområde. Ordföranden svarade att svaret hon fått är att anledningen är att 
reglementena för nämnderna inte var kompatibla. Fråga vad det betyder att reglementena inte är 
kompatibla. Ordföranden förtydligar att det bland annat handlar om anställning av personal och 
ekonomiska frågor. Vid förnyad kontakt med Katarina Freme ges svaret att kultur och fritid 
påbörjade en utredning men att inget beslut togs om förändring av organisationen.  
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KPR § 3 

Svar på frågor ställda vid sammanträdet 26 september 2023: 

Frågor inkomna vid föregående sammanträde 2023-09-26 besvaras vid dagens möte, 

frågor och svar biläggs minnesanteckningarna. 

- Fråga om busslinjes dragning till Ica maxi. Ordföranden tar frågan vidare till 

kontaktperson på samhällsbyggnadsnämnden.  

 

-Fråga om serveringstillstånd Väntjänsten.  

Alf R Persson, PRO Åkersberga utvecklar frågeställningen om serveringstillstånd enligt 

följande: 

”Behövs utskänkningstillstånd om förening  har vinprovning i Fyrens lokaler. OBS! att 

det inte är Fyren som är arrangör. Endast föreningens medlemmar har tillträde. Se 

kommunens riktlinjer. KS 2017-12-11, dnr 2017/0199.” Frågan om serveringstillstånd ska 

ställas till kommunjuristen.  

 
-Fråga om hur välfärdsbibliotek fungerar. Svar från ordföranden: Det ska fungera som ett 
bibliotek, det som tillhör välfärdsbiblioteket kommer att förvaras på Fyren. Man ska 
dessutom kunna få instruktioner från kunnig personal. 
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KPR § 4 

 

Övriga frågor 

 

-Fråga från Ingemar Carlsson om varför kommunen inte svarade när de fick frågan om 
demensteam via enkät från SKR. Ordföranden tar med sig frågan och svarar vid nästa 
möte. Ingemar Carlsson frågar även om personal inom Ljusterö hemtjänst inte har 
Silviacertifierats. Ordföranden svarar att personal på alla enheter har erbjudits utbildning i 
demenskunskap hos Silviahemmet. Några enskilda enheter uppger att de har egna 
utbildningar på området. Ordföranden tar reda på och återkommer angående certifieringen 
av personal hemtjänst Ljusterö.  

 
        -Reglemente för kommunala pensionärsrådet - fråga från Alf R Persson, PRO Åkersberga. 

Alf R Persson föreslår att det ska tas fram ett reglemente för kommunala pensionärsrådet 
enligt Norrtäljes modell. Ordföranden svarar att KS har fastställt en typ av reglemente som 
fastställer syfte och redovisar rådens förutsättningar, m.m. för de kommunala råden. En 
utvärdering ska göras i slutet av 2024. KPR önskar få riktlinjerna från KS tillsända, KS 
2023/0014, 2023-01-11. Ordföranden tar reda på vem som utvärderar råden och vem som 
ska delta i utvärderingen. SPF Österåker anser att det ska finnas ett reglemente för 
pensionärsrådet samt att det ska föras protokoll från mötena.      

  
-Medel från syskonen Johanssons fond: 25 000 kr att fördela från, annons ute för 

närvarande. Rolf Sundewall önskar redovisningen från 2022. Rolf kontaktar Åsa Lundgren, 

socialförvaltningen angående redovisningen. Vård- och omsorgsnämnden beslutar om 

ansökan om medel från fonden. De år det har varit avkastning på fonden har man kunnat 

dela ut medel från fonden. 

 

-Föreningsbidrag: Fråga från Bertil Olin. SPF Österåker har mindre medel att söka till sin 

förening än tidigare, eftersom det är en summa att dela på för föreningarna, oavsett om det 

tillkommer nya föreningar som kan söka föreningsbidrag. Frågan behöver lyftas till 

kommunalråden. Ordföranden tar upp det med kommunalråden via protokollet. Det är 

viktigt att varje förening även kontaktar kommunen angående sin förenings ekonomi.  

 

-Fyren: Alf R Persson ska vara med i diskussioner om samverkansavtal med Väntjänsten, 

har fått nytt datum från socialförvaltningen för möte. Beslut fattades i Vård- och 

omsorgsnämnden i slutet av augusti om samverkansavtal träffpunkter, där även beslut om 

införande av ett välfärdsbibliotek ingick.  

 

-Aktuell information från förvaltningen: Frågor rörande LSS. Ny socialdirektör på 

socialförvaltningen Mona Bakhshi Poor. Upphandling drift Enebacken - Förenade Care 

har fått tilldelning för drift av Enebackens äldreboende. 
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KPR § 5 

Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde i pensionärsrådet blir den 7 februari 2023 klockan 13.00 – 15.00 i rum Viren i 
konferensavdelningen i Alceahuset. 
 


